
Skjærviken båtforening

Styremøtereferat 1 2024
Dato: 18.01.2024

Sted: Teams

Deltakere:

Marius Einarsen X
Marianne Davidsen
Rino Bangor
Roger Thorvaldsen X
Jon Vidar Lauritzen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat (Leses gjennom før møtet)
2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)
3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett

(Marianne)
4. Ledige plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må

vi gjøre noen tiltak for å få det fullt? (Roger)
5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak? Alle
6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino)
7. Krav til renseanlegg. (Marius)
8. Betale båtplass når en ikke skal benytte den? (Alle)
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Referat:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat (Leses gjennom før møtet)

Ingen kommentarer til styrereferatet fra 11.12.2023.

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)

Vedlikeholdsplanen: Ingenting.

Årshjulet: Forberede årsmøte.

3. Økonomi Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor
budsjett (Marianne)

Marianne var ikke til stede, men har informert om status for 2023, og det ser bra ut. Vi må huske på at
kranen ikke er ferdig reparert på grunn av sykdom.

4. Ledige plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i
havna. Må vi gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger)

Vi har 5 ledige plasser for salg, 2 stk 4 meter, 1 stk 3 meter og 2 stk 2,5 meter plasser.

Det vil bli annonsert på hjemmesiden og facebooksiden til båtforeningen.

5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak? Alle

Ingen nye tiltak.

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon status/fremgang (Rino)

Rino har kontaktet de andre i arbeidsgruppen, og de er enig i at vi skal gå for det nye forslaget. Forslaget
vil bli lagt fram på årsmøtet. Rino skal ta kontakt med Henning for å få litt mer informasjon om
fundamentet på bryggefronten.
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7. Krav til renseanlegg. (Marius)

Mye tyder på at det vil komme krav til oppsamling av farlig miljøavfall fra småbåtforeninger. Dette vil bli
tatt opp på årsmøtet.

8. Betale båtplass når en ikke skal benytte den? (Alle)

Legge fram forslag til endring av tekst vedrørende utleie av båtplasser på årsmøtet. Teksten som er i dag
er noe uklar, og vi ønsker at det ikke skal være noe tvil angående tolkningen.


